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Ad.1.                                                                                                                                                      
Przewodniczący Artur Brończyk otworzył obrady o godz. 18:00, stwierdził 
kworum do podejmowania uchwał – lista obecności jest załącznikiem do 
protokołu.                                                                                                                                                
 
Ad.2.                                                                                                                                
Przyjęto porządek obrad.  
 Głosowało osób: 9:  ZA – 9,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0   
 
Ad.3.                                                                                                                                                  
Zatwierdzono protokół z poprzedniego zebrania. 
Głosowało osób: 9:  ZA – 9,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
 
Ad.4.                                                                                                                                    
Nie złożono projektów uchwał do Porządku Obrad.                                                                                                                                        
 
Ad.5.                                                                                                                                    
Podczas pełnienia dyżurów, mieszkańcy osiedla zgłosili różne sprawy, oraz 
wzięli udział w spotkaniu rady, dyskutowano na następujący temat: 
 
- Oświetlenia na wybiegu dla psów 

-  Autobusu linii A 

- Przejścia dla pieszych  na ul. Iwaszkiewicz, zakończenie prac. 

- Boiska przy kościele – jakie plany, czy powstanie parking.  

- Braku wiat na przystankach autobusowych przy ul. Botanicznej 

7. Kontrolowania, czym się pali w piecach przy ul. Botanicznej,  

8. Wymiany nawierzchni asfaltowej przy ul. Botanicznej 

W zabraniu uczestniczyli też, przedstawiciele Policji, dyskutowano na temat 

bezpieczeństwa na osiedlu, oraz założenia monitoringu w Parku Majowym. 
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Ad.6.                                                                                                                                    
Rada Osiedla zorganizowała wycieczkę na grzybobranie w dniu 24.09.2022r. 
która była finansowany z diet Zarządu. Uczestnicy wycieczki wrócili zdrowi, 
zadowoleni i zintegrowani. 
 
Ad.7.                                                                                                                                         
Wolne wnioski: 
 
Ustalono, że Przewodniczący zaprosi na następne posiedzenie przedstawicieli 
Straży Miejskiej 
 
Ad.8.                                                                                                                                         
Zamknięcie obrad.                                                                                                                                             
Obrady zakończyły się o godz.19:35 
 
 
 
 
 
 
 
  Sporządził/a:                                                                      Przewodniczący :                                   


